
Protokoll lort vid styrelsemöte ft)r Haga-Brunnsvikens vänner 30/1-03

Närvarande: Lare Sundströnq Hugo Grimlund, EIIa Öströnr, Marianne Lundberg' Eva

Lampel, Margareta Holmberg

/ StlMötet öppnades av Lars.

§2) Dagordningen godkåindes.

§3) Genomgång av protokoll fuän7lll bordlades till nästa möte'

, §4) Planålrenden remisser
L ötr"tt=" b"tlöt utt d"l"g"tu till Lars och Peter att fornlrlera ett remissvar på

samrådsft rslaget angående Norra länken.

Lars berättade också att FFE har uppvaktat den nya miljöministern angående fiirvaltningen

av nat ionalstadsparken

L
§ 5 ) Pro mamverksamheten
Nart@ 2712 däThomas Elmquist ftireliiser på temat "Från jaktpark till
nationalstadspark".

§6) Ekonomisk raooort

Hugo redogiorde ffr den ekonomiska situationen Konstaterades att antalet betalande

medlemmar minskat rejält de senaste två åren.

§7t Öwica fråsorO/#

il.lött utt trycka upp 2000 inbetalningskort. Ella fick i uppdrag att ombesörja detta'

Beslöts även att trycka nya stadgar. Ella kollar kostnaden ftir 200-500 st'

§8) Nästa möte beslöts till 2013 kl 18.30 hemma hos Marianne'

§9) Mötet avslutades.
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